

浙江阳光照明电器集团股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

一、主要财务数据
(一) 主要财务数据
单位:元 币种:人民币

Table with 5 columns: Item, This Period, Comparison with Previous Period, Previous Period, and Change from Previous Period. Rows include Revenue, Profit, Cash Flow, etc.

注:“本报告”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。
(二) 非经常性损益项目和金额
单位:元 币种:人民币

Table with 3 columns: Item, This Period, and Previous Period. Rows include Government Subsidies, Disposal of Assets, etc.

注:“本报告”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。
(二) 非经常性损益项目和金额
单位:元 币种:人民币

Table with 3 columns: Item, This Period, and Previous Period. Rows include Government Subsidies, Disposal of Assets, etc.

一、股东信息
(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Shareholding Percentage, and Remarks. Rows include various institutional and individual shareholders.

三、其他重要事项
(一) 审计报告
(二) 财务报表
合并资产负债表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Assets, Liabilities, and Equity.

合并利润表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Revenue, Expenses, and Profit.

合并现金流量表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Cash from Operations, Investing, and Financing.

合并所有者权益变动表
2021年9月30日

Table with 4 columns: Item, 2021年9月30日, 2020年12月31日, and 2020年9月30日. Rows include Equity components like Capital Reserve, Surplus Reserve, etc.

浙江阳光照明电器集团股份有限公司董事会
2021年10月28日

天地科技股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

一、主要财务数据
(一) 主要财务数据
单位:元 币种:人民币

Table with 5 columns: Item, This Period, Comparison with Previous Period, Previous Period, and Change from Previous Period. Rows include Revenue, Profit, Cash Flow, etc.

注:“本报告”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。
(二) 非经常性损益项目和金额
单位:元 币种:人民币

Table with 3 columns: Item, This Period, and Previous Period. Rows include Government Subsidies, Disposal of Assets, etc.

注:“本报告”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。
(二) 非经常性损益项目和金额
单位:元 币种:人民币

Table with 3 columns: Item, This Period, and Previous Period. Rows include Government Subsidies, Disposal of Assets, etc.

二、股东信息
(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Shareholding Percentage, and Remarks. Rows include various institutional and individual shareholders.

三、其他重要事项
(一) 审计报告
(二) 财务报表
合并资产负债表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Assets, Liabilities, and Equity.

合并利润表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Revenue, Expenses, and Profit.

合并现金流量表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Cash from Operations, Investing, and Financing.

合并所有者权益变动表
2021年9月30日

Table with 4 columns: Item, 2021年9月30日, 2020年12月31日, and 2020年9月30日. Rows include Equity components like Capital Reserve, Surplus Reserve, etc.

天地科技股份有限公司董事会
2021年10月28日

浙江阳光照明电器集团股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

一、主要财务数据
(一) 主要财务数据
单位:元 币种:人民币

Table with 5 columns: Item, This Period, Comparison with Previous Period, Previous Period, and Change from Previous Period. Rows include Revenue, Profit, Cash Flow, etc.

注:“本报告”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。
(二) 非经常性损益项目和金额
单位:元 币种:人民币

Table with 3 columns: Item, This Period, and Previous Period. Rows include Government Subsidies, Disposal of Assets, etc.

注:“本报告”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。
(二) 非经常性损益项目和金额
单位:元 币种:人民币

Table with 3 columns: Item, This Period, and Previous Period. Rows include Government Subsidies, Disposal of Assets, etc.

一、股东信息
(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Shareholding Percentage, and Remarks. Rows include various institutional and individual shareholders.

三、其他重要事项
(一) 审计报告
(二) 财务报表
合并资产负债表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Assets, Liabilities, and Equity.

合并利润表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Revenue, Expenses, and Profit.

合并现金流量表
2021年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2021年9月30日, and 2020年12月31日. Rows include Cash from Operations, Investing, and Financing.

合并所有者权益变动表
2021年9月30日

Table with 4 columns: Item, 2021年9月30日, 2020年12月31日, and 2020年9月30日. Rows include Equity components like Capital Reserve, Surplus Reserve, etc.

浙江阳光照明电器集团股份有限公司董事会
2021年10月28日